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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2020/21:568 Hyrköp och ombildning till ägarlägenheter

Våren 2016 riktade riksdagen ett tillkännagivande till regeringen om att den 
skulle återkomma med förslag som gör det möjligt att omvandla 
hyreslägenheter i flerbostadshus till ägarlägenheter samt ett tillkännagivande 
om att utreda ett hyrköpssystem. Regeringen har dock sedan dess inte vidtagit 
några mer betydande beredningsåtgärder för att gå riksdagen till mötes. 

Riksdagen har nu, i enlighet med förslaget från i civilutskottets betänkande 
2020/21:CU7, åter tillkännagivit för regeringen att regeringen bör återkomma 
med förslag som gör det möjligt att omvandla befintliga bostäder till 
ägarlägenheter samt att ett hyrköpssystem bör utredas. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Tänker statsrådet verka för ett förslag som gör det möjligt att omvandla 
befintliga bostäder till ägarlägenheter samt verka för att regeringen tillsätter en 
utredning om ett hyrköpssystem enligt riksdagens tillkännagivande? 

………………………………………

Cecilie Tenfjord Toftby (M)
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